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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 8.6.2015 
 
 
 
     Poslanci          Neposlanci 
Prítomní členovia komisie:  1. MUDr. Miroslav Halapin  1. MVDr. Július Selecký                                 

2. Ing. Gejza Gore                             2. Ing. Vladimír Besler           
3. Ing. Peter Bobík               3. Jozef  Fáber 

                4. Ing. Marián Kolesár                        
   
 
Neprítomní členovia komisie:             
  
                                                         
 
Ostatní prítomní:                          1. Ing. František Feďák 
      2. PhDr. Beáta Hippová   
      3. Mgr. Viera Mokáňová   
       
 
     
     
Priebeh rokovania: 
 
 
1. Návrh záverečného účtu Mesta Trebišov za rok 2014 – materiály boli zaslané elektronickou poštou. 
Finančná komisia Návrh záverečného účtu Mesta Trebišov za rok 2014 zobrala na vedomie a odporúča   
Mestskému zastupiteľstvu v Trebišove schváliť  Návrh záverečného účtu za rok 2014 v preloženej 
podobe.   
 
2. Rozpočtové opatrenie č. 1. zmeny rozpočtu na rok 2015 – materiály boli zaslané elektronickou 
poštou. Na rokovaní komisie bola doplnená zmena v rozpočtovom opatrení č.1 na základe 
opakovaných žiadosti obyvateľov Sídliska Stred – Komenského ulica o výstavbu detského ihriska 
v medziblokovom priestore vo výške 18 tis. EUR. 
Poslanec, Ing. Gore k jednotlivým funkčným klasifikáciám mal nasledovné výhrady a pripomienky: 
04.4.3 – Výstavba – vzhľadom na  nízky počet žiadateľov o byty (25) v súčasnom období neodporúča 
zmenu rozpočtu z dôvodu prepracovania projektovej dokumentácie. Je potrebné urobiť analýzu 
záujemcov o byty  a na základe výsledkov pripraviť návrh  na novú zmenu rozpočtu. Čo sa týka 
prípravy projektovej dokumentácie na akciu zníženie energetickej náročnosti verejných budov (budova 
MsKS) a na akciu prestavba objektu Medická na školské zariadenie nemá výhrady. 
05.1.0 – Nakladanie s odpadmi – s výškou spoluúčasti nemá výhrady avšak navrhuje likvidáciu  
divokej skládky v inej lokalite. 
06.2.0 – Rozvoj obcí – pri spracovaní zmien a doplnkov územného plánu mesta navrhuje najprv 
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predložiť MsZ konkrétne zmeny a až následne schváliť použitie finančných prostriedkov. 
06.4.0 – Verejné osvetlenie – nemá výhrady s financovaním spoluúčasti na uvedenú akciu, avšak na 
financovanie prípravných prác a štúdií nesúhlasí s požitím finančných prostriedkov z prebytku 
rozpočtu. 
09  – Vzdelávanie  - s preklasifikáciou  bežných výdavkov na kapitálové pre ZŠ M. R. Štefánika na 
nákup elektrickej panvice nemá výhrady. 
Doplnená zmena – výstavba detského ihriska – nesúhlasí s použitím prebytku rozpočtu. V prípade 
priaznivej finančnej situácie nemá výhrady s prípravou a následnou výstavbou detského ihriska. 
S uvedeným názorom sa stotožnila väčšina členov komisie. 
 
Poslanec Ing. Kolesár vzniesol zásadnú výhradu s použitím prebytku rozpočtu na uvedené akcie. 
Súhlasí s použitím prebytku rozpočtu výhradne na financovanie spoluúčasti konkrétnych 
zmysluplných akcií. V plnej miere sa stotožnil s výhradami a pripomienkami poslanca Ing. Goreho. 
Odporúča aby boli na rokovanie finančnej komisie a následne mestskému zastupiteľstvu predkladané 
projekty na konkrétne akcie a až po ich schválení zapracovať do zmeny rozpočtu výšku spoluúčasti. 
Na financovanie štúdií a projektov navrhuje nájsť finančné prostriedky v iných kapitolách rozpočtu. 
V kapitole vzdelávanie nemá výhrady k preklasifikácií výdavkov. 
 
Poslanec Ing. Bobík – taktiež navrhuje nájsť finančné prostriedky na financovanie štúdií a projektov na 
uvedené investičné akcie v iných kapitolách rozpočtu. Nesúhlasí s použitím prebytku rozpočtu na 
prefinancovanie predprípravných prác. 
 
Predseda finančnej komise MUDr. Halapin  zastaval názor, že hľadať zdroje v iných kapitolách 
rozpočtu bude veľmi ťažké, resp. nemožné a najvýhodnejšie riešenie pre mesto je schváliť predložený 
návrh. Čo sa týka výstavby 2x 39 b.j. C,D odporúča uvedenú akciu realizovať, nakoľko veľa mladých 
ľudí býva v podnájmoch, resp. s rodičmi a je veľký predpoklad v prípade získania bytu sa 
osamostatniť. V prípade likvidácie divokej skládky súhlasí s predloženým návrhom. Pri výstavbe 
detského ihriska  odporúča použiť prebytok rozpočtu na jeho prefinancovanie.  
 
Člen komisie MVDr. Selecký mal výhrady k likvidácií divokej skládky v rómskej osade a to z toho 
dôvodu,  že akcia nie je dobre pripravená, nie je dobre zmonitorovaná a v meste sú aj iné divoké 
skládky. Projekt „Veľké upratovanie Slovenska“ sa netýka iba likvidácie skládok v rómskych osadách 
a preto je potrebné zvážiť likvidáciu v iných lokalitách mesta.  
 

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa 

a žiaka škôl a školských zariadení na rok 2015 – materiály boli zaslané elektronickou poštou. 
Podrobný výklad k predloženému návrhu predniesla Mgr. Mokáňová, zástupkyňa primátora. Členovia 
finančnej komisie zastavali názor, že je potrebné schváliť VZN v pôvodnom znení, tak ako bolo 
predložené na aprílovom rokovaní MsZ a to z dôvodu, že už je značná časť roka škôl prefinancovaná. 
S uvedeným návrhom je možné sa zaoberať pri zostavovaní rozpočtu na rok 2016. Finančná komisia 
prerokovala a návrh predloženého VZN zobrala na vedomie.  

  
Zapísal: Ing. František Feďák, tajomník komisie 
 

Schválil: MUDr. Miroslav Halapin, predseda komisie 


